

12

AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE PHASE

期數中的住宅物業的面積

Description of Residential Property 物業的描述			Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.) 實用面積 (包括露台、工作平台及陽台 (如有)) 平方米 (平方呎)	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) 平方米 (平方呎)									
Tower Name 大廈名稱	Floor 樓層	Unit 單位		Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
Tower 1 (1A) 第1座 (1A)	5/F 5樓	A	105.451 (1135) Balcony 露台: 3.985 (43) Utility Platform 工作平台: 1.595 (17)	-	-	-	40.503 (436)	-	-	-	-	-	-
		B	56.893 (612) Balcony 露台: 2.100 (23) Utility Platform 工作平台: - (-)	-	-	-	24.827 (267)	-	-	-	-	-	-
		C	56.893 (612) Balcony 露台: 2.100 (23) Utility Platform 工作平台: - (-)	-	-	-	20.944 (225)	-	-	-	-	-	-
		D	35.615 (383) Balcony 露台: 2.422 (26) Utility Platform 工作平台: 1.504 (16)	-	-	-	27.852 (300)	-	-	-	-	-	-
		E	53.977 (581) Balcony 露台: 2.007 (22) Utility Platform 工作平台: 1.505 (16)	-	-	-	38.279 (412)	-	-	-	-	-	-
		F	82.566 (889) Balcony 露台: - (-) Utility Platform 工作平台: - (-)	-	-	-	28.458 (306)	-	-	-	-	-	-
		G	35.809 (385) Balcony 露台: 2.416 (26) Utility Platform 工作平台: - (-)	-	-	-	11.811 (127)	-	-	-	-	-	-
		H	36.374 (392) Balcony 露台: 2.385 (26) Utility Platform 工作平台: - (-)	-	-	-	17.200 (185)	-	-	-	-	-	-
		J	35.922 (387) Balcony 露台: 2.385 (26) Utility Platform 工作平台: - (-)	-	-	-	14.899 (160)	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that they form part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

The areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Notes:

- The areas as specified above in square feet are converted from the areas in square metres at a rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer, which may be slightly different from the areas presented in square metres.
- There is no verandah in the residential properties in the Phase.
- Residential floors start from 5/F. There are no 13/F, 14/F, 24/F and 34/F in each Tower.

每個住宅物業的實用面積，以及構成住宅物業的一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台 (如有) 的樓面面積是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目 (如有) 的面積 (不計算入實用面積)，是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

附註：

- 上述以平方呎表述之面積以1平方米=10.764平方呎換算，並以四捨五入至最接近整數平方呎之方法計算得出，與以平方米表述之面積可能有些微差異。
- 期數住宅物業並無陽台。
- 住宅樓層由5樓開始。每座不設13樓、14樓、24樓及34樓。

12

AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE PHASE

期數中的住宅物業的面積

Description of Residential Property 物業的描述			Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.) 實用面積 (包括露台、工作平台及陽台 (如有)) 平方米 (平方呎)	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) 平方米 (平方呎)											
Tower Name 大廈名稱	Floor 樓層	Unit 單位		Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院		
Tower 1 (1A) 第1座 (1A)	6/F - 21/F 6樓至21樓	A	105.451 (1135) Balcony 露台: 3.985 (43) Utility Platform 工作平台: 1.595 (17)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-		
		B	56.893 (612) Balcony 露台: 2.100 (23) Utility Platform 工作平台: - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
		C	56.893 (612) Balcony 露台: 2.100 (23) Utility Platform 工作平台: - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		D	35.614 (383) Balcony 露台: 2.422 (26) Utility Platform 工作平台: 1.504 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		E	53.977 (581) Balcony 露台: 2.007 (22) Utility Platform 工作平台: 1.505 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		F	87.069 (937) Balcony 露台: 3.000 (32) Utility Platform 工作平台: 1.505 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		G	35.862 (386) Balcony 露台: 2.385 (26) Utility Platform 工作平台: - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		H	36.373 (392) Balcony 露台: 2.385 (26) Utility Platform 工作平台: - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		J	35.921 (387) Balcony 露台: 2.385 (26) Utility Platform 工作平台: - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that they form part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

The areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Notes:

- The areas as specified above in square feet are converted from the areas in square metres at a rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer, which may be slightly different from the areas presented in square metres.
- There is no verandah in the residential properties in the Phase.
- Residential floors start from 5/F. There are no 13/F, 14/F, 24/F and 34/F in each Tower.

每個住宅物業的實用面積，以及構成住宅物業的一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台 (如有) 的樓面面積是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目 (如有) 的面積 (不計算入實用面積)，是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

附註：

- 上述以平方呎表述之面積以1平方米=10.764平方呎換算，並以四捨五入至最接近整數平方呎之方法計算得出，與以平方米表述之面積可能有些微差異。
- 期數住宅物業並無陽台。
- 住宅樓層由5樓開始。每座不設13樓、14樓、24樓及34樓。

12

AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE PHASE 期數中的住宅物業的面積

Description of Residential Property 物業的描述			Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.) 實用面積 (包括露台、工作平台及陽台 (如有)) 平方米 (平方呎)	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) 平方米 (平方呎)											
Tower Name 大廈名稱	Floor 樓層	Unit 單位		Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院		
Tower 1 (1A) 第1座 (1A)	22/F 22樓	A	112.101 (1207) Balcony 露台: 3.985 (43) Utility Platform 工作平台: 1.595 (17)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-		
		B	56.893 (612) Balcony 露台: 2.100 (23) Utility Platform 工作平台: - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
		C	56.893 (612) Balcony 露台: 2.100 (23) Utility Platform 工作平台: - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		D	35.614 (383) Balcony 露台: 2.422 (26) Utility Platform 工作平台: 1.504 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		E	53.172 (572) Balcony 露台: 2.007 (22) Utility Platform 工作平台: 1.505 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		F	113.152 (1218) Balcony 露台: 4.080 (44) Utility Platform 工作平台: 1.505 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		G	78.006 (840) Balcony 露台: 2.838 (31) Utility Platform 工作平台: 1.506 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that they form part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

The areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Notes:

- The areas as specified above in square feet are converted from the areas in square metres at a rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer, which may be slightly different from the areas presented in square metres.
- There is no verandah in the residential properties in the Phase.
- Residential floors start from 5/F. There are no 13/F, 14/F, 24/F and 34/F in each Tower.

每個住宅物業的實用面積，以及構成住宅物業的一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台 (如有) 的樓面面積是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目 (如有) 的面積 (不計算入實用面積)，是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

附註:

- 上述以平方呎表述之面積以1平方米=10.764平方呎換算，並以四捨五入至最接近整數平方呎之方法計算得出，與以平方米表述之面積可能有些微差異。
- 期數住宅物業並無陽台。
- 住宅樓層由5樓開始。每座不設13樓、14樓、24樓及34樓。

12

AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE PHASE

期數中的住宅物業的面積

Description of Residential Property 物業的描述			Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.) 實用面積 (包括露台、工作平台及陽台 (如有)) 平方米 (平方呎)	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) 平方米 (平方呎)										
Tower Name 大廈名稱	Floor 樓層	Unit 單位		Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院	
Tower 1 (1A) 第1座(1A)	23/F - 40/F 23樓至40樓	A	111.955 (1205) Balcony 露台: 3.985 (43) Utility Platform 工作平台: 1.595 (17)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
		B (Duplex Unit 複式單位)	120.039 (1292) Balcony 露台: 3.974 (43) Utility Platform 工作平台: 1.501 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		C (Duplex Unit 複式單位)	120.017 (1292) Balcony 露台: 3.974 (43) Utility Platform 工作平台: 1.501 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		D (23/F-37/F 23樓至37樓)	35.614 (383) Balcony 露台: 2.422 (26) Utility Platform 工作平台: 1.504 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		D (38/F-40/F 38樓至40樓)	36.132 (389) Balcony 露台: 2.422 (26) Utility Platform 工作平台: 1.504 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		E	53.172 (572) Balcony 露台: 2.007 (22) Utility Platform 工作平台: 1.505 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		F	113.152 (1218) Balcony 露台: 4.080 (44) Utility Platform 工作平台: 1.505 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		G	78.006 (840) Balcony 露台: 2.838 (31) Utility Platform 工作平台: 1.506 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that they form part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

The areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Notes:

- The areas as specified above in square feet are converted from the areas in square metres at a rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer, which may be slightly different from the areas presented in square metres.
- There is no verandah in the residential properties in the Phase.
- Residential floors start from 5/F. There are no 13/F, 14/F, 24/F and 34/F in each Tower.

每個住宅物業的實用面積，以及構成住宅物業的一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積)，是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

附註：

- 上述以平方呎表述之面積以1平方米=10.764平方呎換算，並以四捨五入至最接近整數平方呎之方法計算得出，與以平方米表述之面積可能有些微差異。
- 期數住宅物業並無陽台。
- 住宅樓層由5樓開始。每座不設13樓、14樓、24樓及34樓。

12

AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE PHASE

期數中的住宅物業的面積

Description of Residential Property 物業的描述			Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.) 實用面積 (包括露台、工作平台及陽台 (如有)) 平方米 (平方呎)	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) 平方米 (平方呎)										
Tower Name 大廈名稱	Floor 樓層	Unit 單位		Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院	
Tower 1 (1A) 第1座(1A)	41/F 41樓	D	36.132 (389) Balcony 露台: 2.422 (26) Utility Platform 工作平台: 1.504 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
		E	53.118 (572) Balcony 露台: 2.007 (22) Utility Platform 工作平台: 1.505 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		G	78.983 (850) Balcony 露台: 2.838 (31) Utility Platform 工作平台: 1.506 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
	41/F - 42/F 41樓 - 42樓	A (Duplex Unit 複式單位)	193.573 (2084) Balcony 露台: - (-) Utility Platform 工作平台: 1.595 (17)	-	-	-	22.322 (240)	-	-	52.785 (568)	-	-	-	-
		B (Duplex Unit 複式單位)	119.330 (1284) Balcony 露台: 3.974 (43) Utility Platform 工作平台: 1.501 (16)	-	-	-	-	-	-	34.140 (367)	-	-	-	-
		C (Duplex Unit 複式單位)	119.337 (1285) Balcony 露台: 3.974 (43) Utility Platform 工作平台: 1.501 (16)	-	-	-	-	-	-	34.140 (367)	-	-	-	-
		F (Duplex Unit 複式單位)	173.440 (1867) Balcony 露台: 2.717 (29) Utility Platform 工作平台: - (-)	-	-	-	46.434 (500)	-	-	40.615 (437)	-	-	-	-
	42/F 42樓	E	53.225 (573) Balcony 露台: 2.007 (22) Utility Platform 工作平台: 1.505 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that they form part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

The areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Notes:

- The areas as specified above in square feet are converted from the areas in square metres at a rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer, which may be slightly different from the areas presented in square metres.
- There is no verandah in the residential properties in the Phase.
- Residential floors start from 5/F. There are no 13/F, 14/F, 24/F and 34/F in each Tower.

每個住宅物業的實用面積，以及構成住宅物業的一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積)，是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

附註:

- 上述以平方呎表述之面積以1平方米=10.764平方呎換算，並以四捨五入至最接近整數平方呎之方法計算得出，與以平方米表述之面積可能有些微差異。
- 期數住宅物業並無陽台。
- 住宅樓層由5樓開始。每座不設13樓、14樓、24樓及34樓。

12

AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE PHASE 期數中的住宅物業的面積

Description of Residential Property 物業的描述			Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.) 實用面積 (包括露台、工作平台及陽台 (如有)) 平方米 (平方呎)	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) 平方米 (平方呎)									
Tower Name 大廈名稱	Floor 樓層	Unit 單位		Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
Tower 1 (1B) 第1座 (1B)	5/F 5樓	A	85.562 (921) Balcony 露台: 2.940 (32) Utility Platform 工作平台: 1.504 (16)	-	-	-	9.304 (100)	-	-	-	-	-	-
		B	26.867 (289) Balcony 露台: 2.020 (22) Utility Platform 工作平台: - (-)	-	-	-	8.661 (93)	-	-	-	-	-	-
		C	44.158 (475) Balcony 露台: 2.140 (23) Utility Platform 工作平台: 1.502 (16)	-	-	-	22.312 (240)	-	-	-	-	-	-
		D	81.938 (882) Balcony 露台: 2.844 (31) Utility Platform 工作平台: 1.504 (16)	-	-	-	35.498 (382)	-	-	-	-	-	-
	6/F - 22/F 6樓至22樓	A	85.562 (921) Balcony 露台: 2.940 (32) Utility Platform 工作平台: 1.504 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		B	26.908 (290) Balcony 露台: 2.002 (22) Utility Platform 工作平台: - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		C	44.157 (475) Balcony 露台: 2.140 (23) Utility Platform 工作平台: 1.502 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		D	81.938 (882) Balcony 露台: 2.844 (31) Utility Platform 工作平台: 1.504 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that they form part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

The areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Notes:

- The areas as specified above in square feet are converted from the areas in square metres at a rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer, which may be slightly different from the areas presented in square metres.
- There is no verandah in the residential properties in the Phase.
- Residential floors start from 5/F. There are no 13/F, 14/F, 24/F and 34/F in each Tower.

每個住宅物業的實用面積，以及構成住宅物業的一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台 (如有) 的樓面面積是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目 (如有) 的面積 (不計算入實用面積)，是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

附註:

- 上述以平方呎表述之面積以1平方米=10.764平方呎換算，並以四捨五入至最接近整數平方呎之方法計算得出，與以平方米表述之面積可能有些微差異。
- 期數住宅物業並無陽台。
- 住宅樓層由5樓開始。每座不設13樓、14樓、24樓及34樓。

12

AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE PHASE 期數中的住宅物業的面積

Description of Residential Property 物業的描述			Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.) 實用面積 (包括露台、工作平台及陽台 (如有)) 平方米 (平方呎)	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) 平方米 (平方呎)									
Tower Name 大廈名稱	Floor 樓層	Unit 單位		Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
Tower 1 (1B) 第1座 (1B)	23/F - 42/F 23樓至42樓	A	85.355 (919) Balcony 露台: 2.940 (32) Utility Platform 工作平台: 1.504 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		B	26.908 (290) Balcony 露台: 2.002 (22) Utility Platform 工作平台: - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		C	44.157 (475) Balcony 露台: 2.140 (23) Utility Platform 工作平台: 1.502 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		D	81.938 (882) Balcony 露台: 2.844 (31) Utility Platform 工作平台: 1.504 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that they form part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

The areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Notes:

- The areas as specified above in square feet are converted from the areas in square metres at a rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer, which may be slightly different from the areas presented in square metres.
- There is no verandah in the residential properties in the Phase.
- Residential floors start from 5/F. There are no 13/F, 14/F, 24/F and 34/F in each Tower.

每個住宅物業的實用面積，以及構成住宅物業的一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台 (如有) 的樓面面積是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目 (如有) 的面積 (不計算入實用面積)，是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

附註：

- 上述以平方呎表述之面積以1平方米=10.764平方呎換算，並以四捨五入至最接近整數平方呎之方法計算得出，與以平方米表述之面積可能有些微差異。
- 期數住宅物業並無陽台。
- 住宅樓層由5樓開始。每座不設13樓、14樓、24樓及34樓。

12

AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE PHASE

期數中的住宅物業的面積

Description of Residential Property 物業的描述			Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.) 實用面積 (包括露台、工作平台及陽台 (如有)) 平方米 (平方呎)	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) 平方米 (平方呎)									
Tower Name 大廈名稱	Floor 樓層	Unit 單位		Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
Tower 2 (2A) 第2座(2A)	5/F 5樓	A	71.136 (766) Balcony 露台: 2.493 (27) Utility Platform 工作平台: 1.504 (16)	-	-	-	50.236 (541)	-	-	-	-	-	-
		B	44.216 (476) Balcony 露台: 2.189 (24) Utility Platform 工作平台: 1.502 (16)	-	-	-	30.632 (330)	-	-	-	-	-	-
		C	45.765 (493) Balcony 露台: 2.111 (23) Utility Platform 工作平台: 1.505 (16)	-	-	-	28.646 (308)	-	-	-	-	-	-
		D	53.058 (571) Balcony 露台: - (-) Utility Platform 工作平台: 1.503 (16)	-	-	-	38.647 (416)	-	-	-	-	-	-
		E	52.246 (562) Balcony 露台: - (-) Utility Platform 工作平台: 1.501 (16)	-	-	-	33.739 (363)	-	-	-	-	-	-
		F	67.617 (728) Balcony 露台: 2.334 (25) Utility Platform 工作平台: 1.503 (16)	-	-	-	20.913 (225)	-	-	-	-	-	-
		G	34.417 (370) Balcony 露台: 2.007 (22) Utility Platform 工作平台: - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		H	45.375 (488) Balcony 露台: 2.007 (22) Utility Platform 工作平台: 1.505 (16)	-	-	-	14.579 (157)	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that they form part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

The areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Notes:

1. The areas as specified above in square feet are converted from the areas in square metres at a rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer, which may be slightly different from the areas presented in square metres.
2. There is no verandah in the residential properties in the Phase.
3. Residential floors start from 5/F. There are no 13/F, 14/F, 24/F and 34/F in each Tower.

每個住宅物業的實用面積，以及構成住宅物業的一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積)，是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

附註:

1. 上述以平方呎表述之面積以1平方米=10.764平方呎換算，並以四捨五入至最接近整數平方呎之方法計算得出，與以平方米表述之面積可能有些微差異。
2. 期數住宅物業並無陽台。
3. 住宅樓層由5樓開始。每座不設13樓、14樓、24樓及34樓。

12

AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE PHASE 期數中的住宅物業的面積

Description of Residential Property 物業的描述			Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.) 實用面積 (包括露台、工作平台及陽台 (如有)) 平方米 (平方呎)	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) 平方米 (平方呎)										
Tower Name 大廈名稱	Floor 樓層	Unit 單位		Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院	
Tower 2 (2A) 第2座 (2A)	6/F - 38/F 6樓至38樓	A	71.136 (766) Balcony 露台: 2.493 (27) Utility Platform 工作平台: 1.504 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
		B	44.217 (476) Balcony 露台: 2.189 (24) Utility Platform 工作平台: 1.502 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		C (6/F - 37/F 6樓至37樓)	45.764 (493) Balcony 露台: 2.111 (23) Utility Platform 工作平台: 1.505 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		C (38/F 38樓)	44.347 (477) Balcony 露台: 2.111 (23) Utility Platform 工作平台: 1.505 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		D	55.065 (593) Balcony 露台: 2.007 (22) Utility Platform 工作平台: 1.503 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		E	54.255 (584) Balcony 露台: 2.007 (22) Utility Platform 工作平台: 1.501 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		F	67.617 (728) Balcony 露台: 2.334 (25) Utility Platform 工作平台: 1.503 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		G	34.417 (370) Balcony 露台: 2.007 (22) Utility Platform 工作平台: - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		H	45.375 (488) Balcony 露台: 2.007 (22) Utility Platform 工作平台: 1.505 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that they form part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

The areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Notes:

- The areas as specified above in square feet are converted from the areas in square metres at a rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer, which may be slightly different from the areas presented in square metres.
- There is no verandah in the residential properties in the Phase.
- Residential floors start from 5/F. There are no 13/F, 14/F, 24/F and 34/F in each Tower.

每個住宅物業的實用面積，以及構成住宅物業的一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積)，是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

附註：

- 上述以平方呎表述之面積以1平方米=10.764平方呎換算，並以四捨五入至最接近整數平方呎之方法計算得出，與以平方米表述之面積可能有些微差異。
- 期數住宅物業並無陽台。
- 住宅樓層由5樓開始。每座不設13樓、14樓、24樓及34樓。

12

AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE PHASE 期數中的住宅物業的面積

Description of Residential Property 物業的描述			Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.) 實用面積 (包括露台、工作平台及陽台 (如有)) 平方米 (平方呎)	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) 平方米 (平方呎)									
Tower Name 大廈名稱	Floor 樓層	Unit 單位		Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
Tower 2 (2A) 第2座(2A)	39/F 39樓	A	103.886 (1118) Balcony 露台: - (-) Utility Platform 工作平台: - (-)	-	-	-	2.184 (24)	-	-	-	-	-	-
		B	54.255 (584) Balcony 露台: 2.007 (22) Utility Platform 工作平台: 1.501 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		C	67.617 (728) Balcony 露台: 2.334 (25) Utility Platform 工作平台: 1.503 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		D	78.498 (845) Balcony 露台: 3.014 (32) Utility Platform 工作平台: 1.505 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
	40/F - 41/F 40樓至41樓	A	107.601 (1158) Balcony 露台: 3.715 (40) Utility Platform 工作平台: - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		B	54.255 (584) Balcony 露台: 2.007 (22) Utility Platform 工作平台: 1.501 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		C	67.617 (728) Balcony 露台: 2.334 (25) Utility Platform 工作平台: 1.503 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		D	78.498 (845) Balcony 露台: 3.014 (32) Utility Platform 工作平台: 1.505 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that they form part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

The areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Notes:

- The areas as specified above in square feet are converted from the areas in square metres at a rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer, which may be slightly different from the areas presented in square metres.
- There is no verandah in the residential properties in the Phase.
- Residential floors start from 5/F. There are no 13/F, 14/F, 24/F and 34/F in each Tower.

每個住宅物業的實用面積，以及構成住宅物業的一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台 (如有) 的樓面面積是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目 (如有) 的面積 (不計算入實用面積)，是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

附註:

- 上述以平方呎表述之面積以1平方米=10.764平方呎換算，並以四捨五入至最接近整數平方呎之方法計算得出，與以平方米表述之面積可能有些微差異。
- 期數住宅物業並無陽台。
- 住宅樓層由5樓開始。每座不設13樓、14樓、24樓及34樓。

12

AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE PHASE

期數中的住宅物業的面積

Description of Residential Property 物業的描述			Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.) 實用面積 (包括露台、工作平台及陽台 (如有)) 平方米 (平方呎)	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) 平方米 (平方呎)									
Tower Name 大廈名稱	Floor 樓層	Unit 單位		Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
Tower 2 (2A) 第2座 (2A)	42/F 42樓	A	103.119 (1110) Balcony 露台: 3.715 (40) Utility Platform 工作平台: - (-)	-	-	-	-	-	94.464 (1017)	-	-	-	
		B	54.255 (584) Balcony 露台: 2.007 (22) Utility Platform 工作平台: 1.501 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
		C	67.617 (728) Balcony 露台: 2.334 (25) Utility Platform 工作平台: 1.503 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
		D	78.498 (845) Balcony 露台: 3.014 (32) Utility Platform 工作平台: 1.505 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
Tower 2 (2B) 第2座 (2B)	5/F 5樓	A	78.243 (842) Balcony 露台: 2.828 (30) Utility Platform 工作平台: - (-)	-	-	-	37.596 (405)	-	-	-	-	-	
		B	34.176 (368) Balcony 露台: 2.005 (22) Utility Platform 工作平台: - (-)	-	-	-	18.759 (202)	-	-	-	-	-	
		C	59.384 (639) Balcony 露台: 2.101 (23) Utility Platform 工作平台: 1.501 (16)	-	-	-	39.729 (428)	-	-	-	-	-	
		D	27.282 (294) Balcony 露台: 2.086 (22) Utility Platform 工作平台: - (-)	-	-	-	18.617 (200)	-	-	-	-	-	
		E	45.235 (487) Balcony 露台: 2.007 (22) Utility Platform 工作平台: 1.505 (16)	-	-	-	35.014 (377)	-	-	-	-	-	

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that they form part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

The areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Notes:

- The areas as specified above in square feet are converted from the areas in square metres at a rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer, which may be slightly different from the areas presented in square metres.
- There is no verandah in the residential properties in the Phase.
- Residential floors start from 5/F. There are no 13/F, 14/F, 24/F and 34/F in each Tower.

每個住宅物業的實用面積，以及構成住宅物業的一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台 (如有) 的樓面面積是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目 (如有) 的面積 (不計算入實用面積)，是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

附註:

- 上述以平方呎表述之面積以1平方米=10.764平方呎換算，並以四捨五入至最接近整數平方呎之方法計算得出，與以平方米表述之面積可能有些微差異。
- 期數住宅物業並無陽台。
- 住宅樓層由5樓開始。每座不設13樓、14樓、24樓及34樓。

12

AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE PHASE

期數中的住宅物業的面積

Description of Residential Property 物業的描述			Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.) 實用面積 (包括露台、工作平台及陽台 (如有)) 平方米 (平方呎)	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) 平方米 (平方呎)										
Tower Name 大廈名稱	Floor 樓層	Unit 單位		Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院	
Tower 2 (2B) 第2座(2B)	6/F - 38/F 6樓至38樓	A	79.543 (856) Balcony 露台: 2.828 (30) Utility Platform 工作平台: 1.502 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
		B	34.176 (368) Balcony 露台: 2.005 (22) Utility Platform 工作平台: - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		C	59.384 (639) Balcony 露台: 2.101 (23) Utility Platform 工作平台: 1.501 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		D	27.320 (294) Balcony 露台: 2.066 (22) Utility Platform 工作平台: - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		E	45.235 (487) Balcony 露台: 2.007 (22) Utility Platform 工作平台: 1.505 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
	39/F 39樓	A	120.935 (1302) Balcony 露台: 4.330 (47) Utility Platform 工作平台: - (-)	-	-	-	19.172 (206)	-	-	-	-	-	-	-
		B	89.673 (965) Balcony 露台: 3.205 (34) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		C	95.620 (1029) Balcony 露台: - (-) Utility Platform 工作平台: 1.504 (16)	-	-	-	1.770 (19)	-	-	-	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that they form part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

The areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Notes:

- The areas as specified above in square feet are converted from the areas in square metres at a rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer, which may be slightly different from the areas presented in square metres.
- There is no verandah in the residential properties in the Phase.
- Residential floors start from 5/F. There are no 13/F, 14/F, 24/F and 34/F in each Tower.

每個住宅物業的實用面積，以及構成住宅物業的一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台 (如有) 的樓面面積是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目 (如有) 的面積 (不計算入實用面積)，是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

附註:

- 上述以平方呎表述之面積以1平方米=10.764平方呎換算，並以四捨五入至最接近整數平方呎之方法計算得出，與以平方米表述之面積可能有些微差異。
- 期數住宅物業並無陽台。
- 住宅樓層由5樓開始。每座不設13樓、14樓、24樓及34樓。

12

AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE PHASE

期數中的住宅物業的面積

Description of Residential Property 物業的描述			Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.) 實用面積 (包括露台、工作平台及陽台 (如有)) 平方米 (平方呎)	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.) 其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) 平方米 (平方呎)										
Tower Name 大廈名稱	Floor 樓層	Unit 單位		Air-conditioning plant room 空調機房	Bay window 窗台	Cockloft 閣樓	Flat roof 平台	Garden 花園	Parking space 停車位	Roof 天台	Stairhood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院	
Tower 2 (2B) 第2座(2B)	40/F - 41/F 40樓至41樓	A	120.935 (1302) Balcony 露台: 4.330 (47) Utility Platform 工作平台: - (-)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	
		B	89.673 (965) Balcony 露台: 3.205 (34) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		C	99.129 (1067) Balcony 露台: 3.509 (38) Utility Platform 工作平台: 1.504 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
	42/F 42樓	A	120.012 (1292) Balcony 露台: 4.330 (47) Utility Platform 工作平台: - (-)	-	-	-	-	-	-	54.308 (585)	-	-	-	-
		B	89.673 (965) Balcony 露台: 3.205 (34) Utility Platform 工作平台: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		C	98.206 (1057) Balcony 露台: 3.509 (38) Utility Platform 工作平台: 1.504 (16)	-	-	-	-	-	-	55.769 (600)	-	-	-	-

The saleable area of each residential property and the floor areas of balcony, utility platform and verandah (if any) to the extent that they form part of the residential property are calculated in accordance with section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

The areas of other specified items (if any), to the extent that they form part of the residential property (not included in saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Notes:

- The areas as specified above in square feet are converted from the areas in square metres at a rate of 1 square metre=10.764 square feet and rounded off to the nearest integer, which may be slightly different from the areas presented in square metres.
- There is no verandah in the residential properties in the Phase.
- Residential floors start from 5/F. There are no 13/F, 14/F, 24/F and 34/F in each Tower.

每個住宅物業的實用面積，以及構成住宅物業的一部分的範圍內的露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。

構成住宅物業的一部分的範圍內的其他指明項目(如有)的面積(不計算入實用面積)，是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

附註：

- 上述以平方呎表述之面積以1平方米=10.764平方呎換算，並以四捨五入至最接近整數平方呎之方法計算得出，與以平方米表述之面積可能有些微差異。
- 期數住宅物業並無陽台。
- 住宅樓層由5樓開始。每座不設13樓、14樓、24樓及34樓。